
Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

Wloclawek, dnia 31 stycznia 2019 r.

Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interyelacja

Szanowny Panie Prezydencie

otzymujqc liczne zapytania od mieszkairc6w pragnq jako Radny Rady Miasta woctavek zto2yc

interpelacjQ 
'Ootyczqce 

mo2iwo5ci remontu i naprawy nawiezchni chodnika pzy Pzedszkolu jak

i Szkole pr4 ulicy Gahzyiskiego 9 od strony ul. Kaliskiej 90

Majqcnauwadzedobroizdrowienaszychdzieciwnoszqopi|nepodjeciedzia|ah,kt6re
w zdecydowany sposob zapewniloby bezpieczeristwo zamwno dziecijak i mieszkaricow osiedla Poludnia.

Proszg pobaKowa6 sprawe priorytetowo ze wzglgdu na zly stan nawiezchni i trudnoSci

w pzemieszczaniu sig osobom niepelnosprawnym czy rodzic6w z v'/6zkami'

Udzie|ajqcodpowiedziw/wsprawieprovqowskazanieterminuwykonanianaprawywskazanej
nawiezchni chodnika.

Zalqczniki:

Zdjqcia poglqdowe chodnika

Z powaianiem
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